
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 26/11/2024 
 
Του: Κοτίδη Βασιλείου, Βουλευτή Ν. Ημαθίας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Κατάργηση, από το 2025, των ενισχύσεων για καλλιέργεια σιτηρών, 

βαμβακιού, αραβόσιτου και οσπρίων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Η Κυβέρνηση προτείνει, από το 2025, την κατάργηση των ενισχύσεων σε καλλιεργητές 
αροτραίων καλλιεργειών που αφορούν στα σιτηρά, στο βαμβάκι, τον αραβόσιτο και τα 
όσπρια. Η πολιτική αυτή αποτελεί εφαρμογή της 2ης τροποποίησης της νέας ΚΑΠ 
(Κοινής Αγροτικής Πολιτικής) της Ε.Ε., την οποία η Ελληνική Κυβέρνηση έσπευσε 
άμεσα να υπερψηφίσει, πανηγυρίζοντας κιόλας για αυτήν την τεράστια «επιτυχία». Η 
Ελληνική Κυβέρνηση, δείχνοντας για μια ακόμη φορά την αδιαφορία της για την 
αγροτική παραγωγή του τόπου, δε φρόντισε ούτε για κάποια εναλλακτική λύση για το 
πρόβλημα ούτε εξασφάλισε μια μεταβατική περίοδο, προκειμένου να έχουν τον χρόνο οι 
αγρότες μας να στραφούν σε άλλες καλλιέργειες. 
Την ίδια στιγμή, η κυβερνητική πολιτική οδηγεί σε αφανισμό και την κτηνοτροφία. Οι 
καταστροφικές επιδημίες της πανώλης και της ευλογιάς στα αιγοπρόβατα έχουν 
σταματήσει κάθε δραστηριότητα, καθώς λόγω καραντίνας το γάλα δεν πωλείται και η 
σφαγή τους έχει απαγορευθεί. Ουσιαστικά, η χώρα μεγαλώνει συνεχώς την εξάρτησή 
της και στη γεωργία και στην κτηνοτροφία από τις εισαγωγές. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε τι ενέργειες σκοπεύει ο κ. Υπουργός να προβεί, για να δοθεί λύση τόσο στον 
γεωργικό τομέα με την κατάργηση των ενισχύσεων όσο και στον κτηνοτροφικό, ώστε η 
επισιτιστική επιβίωση της χώρας να μην εξαρτάται από τις αυξανόμενες συνεχώς 
εισαγωγές; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΤΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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